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     Protokół Nr 235/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 28 grudnia 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:30 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z 

listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta   – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 

(Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 28.12.2021r. znak 

DP.0633.46.2021.DT w sprawie ujęcia jako środki niewygasające planowanych na rok 2021 

części wydatków na zadanie pn. „Budowa chodnika w m. Chłopowo”, zaakceptowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2021 oraz podjecie uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 28.12.2021r. znak DP.0633.46.2021.DT 

w sprawie ujęcia jako środki niewygasające planowanych na rok 2021 części wydatków na 

zadanie pn. „Budowa chodnika w m. Chłopowo”, zaakceptowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021 oraz podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił treść wniosku Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 28.12.2021r. znak DP.0633.46.2021.DT 

w sprawie ujęcia jako środki niewygasające planowanych na rok 2021 części wydatków na zadanie pn. 

„Budowa chodnika w m. Chłopowo”, 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

Zwrócił uwagę na warunki atmosferyczne, które uniemożliwiają wykonanie prac budowlanych  

w wyznaczonym terminie. 

Przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2021 oraz projekt uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 28.12.2021r. znak 

DP.0633.46.2021.DT w sprawie ujęcia jako środki niewygasające planowanych na rok 2021 części 

wydatków na zadanie pn. „Budowa chodnika w m. Chłopowo”, zaakceptował projekt uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021 oraz podjął uchwałę Nr 235/779/2021 z dnia 28 grudnia 2021 roku zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Sprawy  różne: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Dyrektor Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz Dom” w Dębnie 

został poinformowany o możliwości aneksowania umowy o realizację zadania publicznego? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry  

Odpowiedział, że dyrektor placówki został poinformowany. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:35 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 
1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   …………………..  

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


